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Hur arbetar Värmdö kommun med trakasserier? 
 
#metoo har svept som en vind i vårt land och i flera upprop framkommer hur kvinnor har 
varit utsatta för sexuella trakasserier på sina arbetsplatser. Ett av uppropen 
#imaktenskorridorer gällde just politiken och många kvinnor, politiker och tjänstemän, har 
vittnat om olika typer av trakasserier.  
 
Med anledning av det undrar vi i Miljöpartiet:    
 

- Vilka policy/riktlinjer/planer ligger till grund för hur trakasserier inom Värmdö 
kommun ska behandlas? 

- Hur anmäler en anställd in0m Värmdö kommun om de har blivit utsatta för någon 
form av trakasserier? 

- Hur anmäler en politiker som är aktiv i Värmdö kommun om de har blivit utsatta för 
någon form av trakasserier? 

- I Värmdö kommuns senaste medarbetarundersökningen finns ett flertal frågor som 
rör just trakasserier på arbetsplatsen, hur har de frågorna besvarats? Hur följs 
trakasserier upp? 

- Hur många anmälningar om trakasserier har kommit in under de senaste åren, från 
politiker respektive tjänstemän?  

- Har det riktats några anmälningar mot förtroendevalda?  
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